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Till stadsdelsnämnden 

 

 

 

 

Skrivelse om medarbetarundersökningen 

 

Från tid till annan får förtroendevalda politiker signaler om att arbetsmiljön inte fungerar som 

den ska på olika verksamheter. Ett verktyg för att fånga upp brister i arbetsmiljön är de 

medarbetarundersökningar som staden genomför. Det är viktigt för nämnden att ha kunskap 

om vilka enheter som har de största problemen, och insatser för att ta itu med problemen. Vi 

önskar därför ta del av det sammanfattande resultatet för förvaltningens alla enheter. 

 

Om det finns andra viktiga aspekter på frågan vill vi gärna att även dessa berörs i svaret. 

 

 

 

 

Rosa Lundmark (v) Magnus Dannqvist (s) Jonas Eklund (mp) 

 

 

 


